
 
 
 

 

OBVESTILO ZA JAVNOST 

 

 

ZASEDALI SKUPŠČINA JAVNEGA HOLDINGA,  SVET USTANOVITELJEV JAVNIH 

PODJETIJ IN SVET RCERO Ljubljana 

 

 

Ljubljana, 18. maj 2011 – Danes so se v Ljubljani sešli družbeniki Javnega 

holdinga. Sprejeli so letna poročila Javnega holdinga in povezanih javnih 

podjetij za leto 2010.  

 

Po uveljavitvi Zakona o upravljanju kapitalskih naložb in potrditvi sprememb Akta o 
ustanoviteljskih pravicah in ustanovitvi Sveta ustanoviteljev javnih podjetij povezanih v 
Javni holding, je večina pristojnosti prešla na skupščino Javnega holdinga.  
 
Družbeniki so na seji skupščine Javnega holdinga sprejeli letna poročila Javnega holdinga 
in povezanih javnih podjetij ter konsolidirano letno poročilo za leto 2010. Javni holding je 
v preteklem letu posloval z izgubo v višini 7,9 mio EUR, ki je posledica izgub javnega 
podjetja LPP in Snage, na ravni skupine pa je v poslovnem letu 2010 ustvarjen pozitiven 
rezultat v višini 779.000 EUR. Javno podjetje VO-KA bo bilančni dobiček v višini 4,9 mio 
EUR preneslo na družbenika, Energetika Ljubljana bo bilančni dobiček v višini 5,1 mio 
EUR razporedilo v druge rezerve, Snaga in LPP pa beležita izgubo v višini 1,3 in 7,4 mio 
EUR. Družbeniki so sprejeli poročilo o realizaciji investicijskih načrtov javnih podjetij v 
letu 2010, iz katerega je razvidno, da je v preteklem letu realiziranih investicij skupaj v 
višini 53 mio EUR. V nadaljevanju seje je bil sprejet sklep o zmanjšanju osnovnega 
kapitala javnega podjetja LPP ter dano soglasje javnemu podjetju Snaga za koriščenje 
sredstev finančnih jamstev za potrebe izvajanja gospodarske javne službe in investicij. 
Družbeniki so potrdili brezplačni prenos Mesarskega mostu iz javnega podjetja 
Energetika Ljubljana na Mestno občino Ljubljana, imenovali revizijsko družbo KPMG 
Slovenija za revidiranje računovodskih izkazov za leto 2011 in podali soglasje k 
pogodbam o zaposlitvi direktorjev javnih podjetij, ki jih je bilo potrebno uskladiti zaradi v 
lanskem letu sprejetega Zakona o upravljanju kapitalskih naložb Republike Slovenije.  
 
V nadaljevanju je zasedal Svet ustanoviteljev, ki je dal soglasje k predlogu za prevoz 
učencev, dijakov in študentov z veljavno šolsko vozovnico za ceno ene mesečne 
vozovnice v mesecih junij, julij in avgust 2011. V nadaljevanju so se članom Sveta 
ustanoviteljev pridružili še preostali člani Sveta RCERO Ljubljana ter se seznanili z 
informacijo o poteku investicije Nadgradnja RCERO Ljubljana.  
 
Vsi sklepi so bili sprejeti soglasno.     
 


